
Sprawozdanie Zarządu Osiedla Kłodnica z działalności w roku 2023.

W roku 2023 dysponowaliśmy środkami statutowymi W wysokości 19 590 zł. Na działalność
statutową W tym media wydaliśmy 15 611,81 zł. Na kolejny rok zostało 3 979,03 zł.

W okresie sprawozdawczym:

1) organizowaliśmy kilkukrotne spotkania z przedstawicielami sejmiku województwa oraz
wykonawcą zadania pod nazwą przebudowa ul. Kłodnickiej. Wnosiliśmy uwagi, zastrzeżenia
a także inne rozwiązania, które nie pozbawiałyby mieszkańców i przedsiębiorców miejsc
parkingowych przy punktach handlowych. Zaproponowaliśmy inne rozwiązania dotyczące
prowadzenia wzdłuż ulicy ścieżki rowerowej;

2) opiniowaliśmy plany zagospodarowania przestrzennego dla osiedla;
3) organizowaliśmy spotkania z mieszkańcami w sprawie wyznaczania obszarów objętych

rewitalizacją:
4) uczestniczyliśmy w przeglądach pogwarancyjnych ulic;
5) uwzględniono naszą petycje W zakresie wymiany podłoża na placu zabaw i wymieniono je na

piasek;
6) uruchomiono zajęcia fitness i jogii dla mieszkańców,
7) rozpoczęła próby grupa smyczkowa con vigore, która W ramach współpracy „daje koncerty”

W domu kultury dla naszych mieszkańców;
8) współorganizowaliśmy spotkania towarzysko—sąsiedzkie W ramach potańcówek osiedlowych,
9) odbył się kiermasz bożonarodzeniowy;
10) pomalowano salę posiedzeń;
11) rozwiązaliśmy umowy z klubami sportowymi na używanie sali do prowadzenia zajęć tenisa

stołowego;
12) propagowaliśmy wśród mieszkańców Budżet Obywatelski;
13) we współpracy 2 Prezydent Miasta, MOK, MOSIR oraz PSP 15 zorganizowaliśmy

trzydniowe obchody jubileuszowe 720-1ecia Kłodnicy;
14) dbamy o czystość, estetykę i sprawy techniczne naszej siedziby
15) współpracujemy z klubem gier planszowych Alchemia

Sprawozdanie przygotowano W celu jego rozpatrzenia przez Radę Osiedla — zapis ujęty
w Statucie @ 21 ust. 2 pkt 2 - i podjęciem przez Radę Osiedla uchwały o udzielnie absolutorium
Zarządowi Osiedla Kłodnica.

Dorota Tomala — przewodnicząca. 1? „woda iczący Zarządu
Damian Nowak — zastępca przewodniczącej. Oaiedla Kłodnica

Ewa Buzo—Dziedzic — skarbnik. , (C./7 /

Edyta Nowak-Jasek — sekretarz. :DW/17/€WQ_.

Tomasz Hadam — członek.
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//'Uchwała nr ,.../2024

Rady Osiedla Kłodnica

z dnia 6 marca 2024 roku

W sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Osiedla Kłodnica za rok 2023 .

Na podstawie @ 21 ust. 2 pkt 2 Statutu Osiedla Kłodnica
Rada Osiedla Kłodnica uchwala co następuje:
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1. Rada Osiedla Kłodnica zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem z działalności

Zarządu Osiedla Kłodnica za rok 2023.

2. Rada Osiedla Kłodnica po dyskusji nie wniosła żadnych uwag do sprawozdania i przyjęła

je, udzielając absolutorium Zarządowi Osiedla Kłodnica głosami:

1) za: filii-i.;

2) przeciw: 0....... ,

3) wstrzymujący się: ŚJ.... .
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Uchwała wchodzi w zycie z dniem podjęcia i podlega ogłoszeniu na tablicy ogłoszeń osiedla
Kłodnica.
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